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Päätös  
 

 Valtuustoaloitteet: 
 
Aloitteen tekijä: Aihe: Liite n:o 
Pajala Timo sekä 23 
varsinaista valtuutettua 
ja 1 varavaltuutettu 
 

Hiekoitussoraa jaettavaksi 
liukkauden torjuntaa varten 

1 

Hernesniemi Vesa sekä 
2 muuta varsinaista 
valtuutettua 

Strategia sekä 
omistajaohjauksen 
asettamat tavoitteet 
kaupungin omistamille 
osakeyhtiöille 
 

2 

Hernesniemi Vesa sekä 
2 muuta varsinaista 
valtuutettua 
 

Vuokra-asunnot Oy:n 
strategian lisäarvo 

3 

Haaponiemi Pauli sekä 4 
varsinaista valtuutettua 
sekä 1 varavaltuutettu 

Kevyen liikenteen väylä 
Riuttasentielle 
 

4 

Orjala Jari sekä 11 
varsinaista valtutettua ja 
2 varavaltuutettua 

Monitoimitalon 
ulkomaalaus sekä katon ja 
vedenhallinnan 
toimenpiteet 

5 

  
 Lisäksi valtuutetut ottivat esille ja keskustelivat seuraavista 

aihepiireistä: 
- vanhus- ja vammaisneuvoston muistiot, toimintasääntö, 

toimintakertomus ja toimintasuunnitelma 
- teknisten palveluiden lautakunnan ja kaupunginhallituksen 

tekemät henkilövalinnat tuulivoimaohjelman laadintaa tukevaan 
ohjausryhmään 

- Korpelan Voiman kuntayhtymän henkilöstö, takauspäätöksen 
lainvastaisuus ja toimeenpano 

- Korpelan Voiman toimitusjohtaja kutsutaan joko 
kaupunginhallituksen tai kaupunginvaltuuston kokoukseen 
antamaan tilannekatsaus 

- Poliisin neuvottelukunnan kokouksessa kaupungin edustajana 
ollut valtuutettu Timo Pajala on tuonut esille lupa- ja 
asetarkastuspalvelujen saamista Kannukseen edes kerran 
viikossa 

- kaupunginjohtaja kertoi, että poliisipäällikkö Kari Puolitaival on 
tulossa Kannukseen keskustelemaan ajankohtaisista 



turvallisuuteen ja rikollisuuteen liittyvistä kysymyksistä, 
lupapalveluasioita otetaan esille myös tässä tilaisuudessa 

- omatoimikirjastoa ollaan toteuttamassa, valmistumisaikataulua ei 
vielä ole tiedossa 

- Fingridin uuden voimalinjan sijainti, teknisten palveluiden 
lautakunta on evästänyt asiasta annettavaa kaupungin lausuntoa 

- Kannuksen Vuokra-asunnot Oy:n asuntojen markkinointi, 
asuntojen vuokraustilanteen seuranta ja raportointi, selvitys millä 
alueella asunnot ovat vähemmän kysyttyjä 

- Kpedun luonnonvara-alan toimialapäällikkö Hanna-mari Laitala 
kutsutaan seuraavaan valtuuston kokoukseen esittelemään 
Kannuksen yksikön toimintaa. 

 
Valtuutettu Erkki Huuki poistui kokouksesta klo 19.04. 

 
 Kaupunginvaltuusto päätti merkitä valtuutettujen esille ottamat asiat 
tiedoksi sekä lähettää aloitteet kaupunginhallituksen 
valmisteltavaksi.


